## Press release



## Ooredoo ش.م.ق.ع.

# مجلس إدارة Ooredoo يُعلن تعيين الشيخ ناصر بن حمد آل ثاني رئيساً جديداً لمجلس إدارة Ooredoo عُمان

**الدوحة، قطــر – 21 يناير 2025**: أعلنت Ooredoo ش.م.ق.ع. (رمز تداولها ORDS) اليوم عن تعيين الشيخ ناصر بن حمد آل ثاني رئيسًا لمجلس إدارة Ooredoo عُمان.

وقد تم مؤخرًا تعيين الشيخ ناصر بن حمد آل ثاني كرئيس تنفيذي إقليمي للمجموعة لمنطقة الشرق الأوسط ورئيس مجلس إدارة Ooredoo الكويت، حيث يجلب خبرة قيادية واسعة إلى أدواره الجديدة.

ويتقدم مجلس الإدارة بالتهنئة للشيخ ناصر بن حمد آل ثاني على تعيينه الجديد ويتمنى له كل التوفيق في مسؤولياته القادمة.

## –انتھی–

#### معلومات عن Ooredoo

Ooredoo هي شركة اتصالات عالمية تغطي مناطق الشرق الأوسط، وشمال أفريقيا، وجنوب شرق آسيا. تقدم الشركة خدماتها للمستهلكين في عشر دول، وتمنح عملاءها تجربة لا تضاهى في قطاع البيانات من خلال مجموعة واسعة من المحتوى والخدمات بفضل شبكاتها المتطورة للاتصالات الجوالة والثابتة.

1



بلغت إيرادات Ooredoo 23 مليار ريال مع حلول 31 ديسمبر 2023، وتجدر الإشارة إلى أن أسهمها مدرجة في بورصة قطر وسوق أبو ظبي للأوراق المالية.

## Press release



#### Ooredoo Q.P.S.C.

### Ooredoo's Board of Directors Announces the Appointment of Sheikh Nasser Bin Hamad Al Thani as New Chairman for Ooredoo Oman

**Doha, Qatar, 21 January 2025:** Ooredoo Q.P.S.C. ("Ooredoo") – Ticker: ORDS today announced the appointment of Sheikh Nasser Bin Hamad Al Thani as Chairman of Ooredoo Oman.

Most recently, Sheikh Nasser was appointed as Group Regional CEO for the Middle East and Chairman of Ooredoo Kuwait, bringing a wealth of leadership experience and expertise to his new roles.

The Board of Directors congratulates Sheikh Nasser Bin Hamad Al Thani on his appointment and wishes him the best of luck in his new responsibilities.

#### - Ends -

#### **About Ooredoo**

Ooredoo is an international communications Company operating across the Middle East, North Africa, and Southeast Asia. It serves consumers and businesses in nine countries, delivering Ooredoo a broad range of content and services through its advanced, data-centric mobile and fixed networks.

As of 31 December 2023, Ooredoo generated full-year Revenue of QAR 23 billion. Its shares are listed on the Qatar Stock Exchange and the Abu Dhabi Securities Exchange.

1